

Donostian, 2021ko urriaren 13an
San Sebastián, a 13 de octubre de 2021

Guraso agurgarriak / Estimadas familias:

Aurreko ostiralean COVID-19ren aurreko prebentzio neurri berriak (2021/10/07) heldu zitzaizkigun honako aldaketekin:

- Orain ikasleen arteko distantzia 1,2 metrokoa izango da
- 3/4 ikasleez osatutako talde egonkorra egin ahal izango dira ez bakarrik 1 eta 2. DBH, baizik eta orain ere 3 eta 4. DBH eta Batxilergoan, baina kontutan hartuz taldekatze horien arteko distantzia 1,2 metrotik gorakoa izan beharko dela, eta taldekatze horiek egonkorra izango direla gutxienez 10 egun baino gehiagoko oporraldietara arte eta, ahal dela, hautazko irakasgai berberak dituzten ikasleek osatuko dituzte.
- Eta aire zabaleko jolasetan eta jardueretan nahitaezkoa izango da maskara erabiltzea, eta bakarrik kendu ahal izango da elikagaiak eta edariak hartzeko, eta jarduera fisiko bizia egiten denean, ondorioz, jolasgaraietan ikasle gutxik egiten dutenez "jarduera fisiko bizia" Antigua-Luberriko zuzendaritzak erabaki du **maskararen erabilpena derrigorrezkoa mantentzea bai ikastetxeen bai jolasgaraietan ikasle guztientzat.**

El pasado viernes recibimos las nuevas medidas preventivas frente a Covid-19 (07/10/2021) con los siguientes cambios:

- Ahora la distancia interpersonal mínima será de 1,2 metros.
- Podrán formarse dentro del aula subgrupos estables de trabajo de 3/4 alumnos/as no sólo en 1 y 2 de la ESO, sino que también en 3 y 4 de la ESO y en Bachiller, si bien la distancia entre estos agrupamientos deberá ser superior a 1,2 metros, y dichos agrupamientos serán estables como mínimo hasta los períodos vacacionales de más de 10 días, y formados preferiblemente por alumnos que comparten asignaturas optativas.
- Y en los recreos y las actividades al aire libre será obligatorio el uso de la mascarilla, no siendo exigible para la ingesta de alimentos y bebidas, y cuando se realice actividad física intensa en exteriores, por tanto, como en los recreos son pocos aquellos alumnos que realizan "actividad física intensa" la dirección de Antigua-Luberri ha decidido **mantener el uso obligatorio de la mascarilla tanto en el interior del centro como en los recreos.**

ZUZENDARITZA

LA DIRECCIÓN